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Od 1 lipca weszła w życie ustawa o działalności
leczniczej, która zastąpiła wielokrotnie nowelizowaną
ustawę o zakładach opieki zdrowotnej. Tym razem
zaplanowano, co nie jest samo w sobie złym pomy-
słem, by w jednym akcie prawnym opisać wszystkie
formy organizacyjne – od szpitala klinicznego poczy-
nając, na gabinecie lekarskim kończąc. W ustawie
pojawił się też nowy rodzaj praktyki lekarskiej –
świadczonej przez lekarzy, którzy mają kontrakty ze
szpitalami. Praktyka świadczona w szpitalu nie wy-
maga zestawu reanimacyjnego ani przechowywania
dokumentacji medycznej. Do izby zgłosili się lekarze,
którzy taką praktykę chcą zarejestrować i spełnili
wszystkie ustawowe przesłanki do uzyskania wpisu.
Na pierwszy rzut oka wszystko jest w porządku i nic
nie stoi na przeszkodzie, by otrzymali wpis do reje-
stru. To byłoby jednak zbyt pięknie. Do dzisiaj nie ma
bowiem ani rozporządzenia wykonawczego określają-
cego wzór dokumentu, ani programu, który umożli-
wiłby dokonanie wpisu do rejestru. W takiej sytuacji
mogę jedynie potwierdzić, że lekarz złożył wymagane
prawem dokumenty, by zarejestrować praktykę, ale
nie mogę wydać mu zaświadczenia, ponieważ nie
wiem, jak ono ma wyglądać. Tak na marginesie, chcę
poinformować, że Komisja Organizacyjna Naczelnej

Izby Lekarskiej, wiedząc, że ministerstwo jest zapra-
cowane, dostarczyła projekt rozporządzenia. Może 
ktoś zechce z niego skorzystać. 

Ci z Państwa, którzy będą przejeżdżali obok naszej
siedziby w Poznaniu, łatwo zauważą, że rozpoczął się
ostatni etap remontu budynku – wykonywana jest ele-
wacja zewnętrzna oraz utwardzony zostanie parking.
Apeluję do koleżeństwa o pozostawianie samochodów
poza terenem izby. Budowlańcy nie przypadkiem
kojarzeni są z najazdem obcych wojsk. Mimo remon-
tu biuro WIL pracuje normalnie. 

Kiedy „Biuletyn WIL” dotrze do Waszych rąk, już
na dobre funkcjonować będzie strona internetowa 
w nowej wersji. Zachęcam do zgłaszania uwag na jej
temat. Jesteśmy otwarci na wszystkie nowe pomysły.

Moim zdaniem, zbliżający się okres zawierania
kontraktów z NFZ każe zastanowić się po raz kolejny
nad sposobem certyfikowania praktyk lekarskich.
Może trzeba pomyśleć o specjalnym certyfikacie
WIL, a może ISO.

Wielkopolska Izba Lekarska była organizatorem 
XI Pleneru Malarskiego. W Gołuchowie gościliśmy
uzdolnionych plastycznie lekarzy, którzy namalowali
88 prac i byli z przyjazdu do nas bardzo zadowoleni.
Nie tylko pędzlem żyli. Mieli też okazję zwiedzić
południową Wielkopolskę. Koleżance Katarzynie
Bartz-Dylewicz i kolegom Jackowi Zabielskiemu oraz
Wiesławowi Wawrzyniakowi za wysiłek organizacyj-
ny w tym miejscu chcę serdecznie podziękować.

Już dzisiaj pragnę zaprosić, tym razem meloma-
nów, na planowaną na październik dużą ogólnopolską
imprezę muzyczną. O szczegółach poinformujemy 
w następnym „Biuletynie WIL”.

Moim zdaniem... 
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